

發行人：李欣穎 (Hsin-Ying Li)

主 編：施純宜 (Chun-Yi Shih)

Past Events

- June 8 English Corner supported by Eng-Lite Program:
Facilitators: Alice Wong (黃淑祺) and Sammi Li (李岳珊)
Title: Censorship – What can we see, and who allowed us to?
- June 10 本系俄文及文學專長領域專長舉辦「俄文之夜」。
“2022 Russian Night” was held by the Russian Language and Literature Specialization Program, EUL Division.
- June 17 本系德文及文化領域專長舉辦參訪「整個世界就是包浩斯」巡迴展(台灣工藝研究發展中心)及台中國家歌劇院。
A visit to Bauhaus exhibition in National Taiwan Craft Research and Development Institute and National Taichung Theater was organized by German Language and Culture Specialization Program, EUL Division.
- June 30 1. 《中外文學》六月號出刊日。
The June issue of *Chung Wai Literary Quarterly* was released.
2. Ex-position 第 47 期特別企劃 “Measurement by Default,” “Food: Sacrificial, Spiritual, and Secular (III)” 與 “Non-Worldly Literature (II)” 出刊日。
Issue No. 47 of *Ex-position*, “Measurement by Default,” “Food: Sacrificial, Spiritual, and Secular (III),” and “Non-Worldly Literature (II),” was released.

Future Events

- July 8 (Fri) 舉辦「超越臺灣新電影：影像・事件・思想四十週年」論壇（直播）。
Forum on Transcending Taiwan New Cinema: Images, Events, and Thoughts on Its 40th Anniversary (Live Streaming) will be held.

Awards

劉佳穎同學錄取教育部人文社會科學學術人才跨國培育計畫。

Jia-Ying Liu was granted by the Study Abroad Programme for Future Scholars in the Humanities and Social Sciences, Ministry of Education.

莊詠甯、王筱元、吳怡萱、王林祥、丘子玲、張子昂、盧心思、李岳珊同學獲教學發展中心頒發 110 學年度第 1 學期「國立臺灣大學傑出教學助理獎」。

Yung-Ning Jhuang, Hsiao-Yuan Wang, Yi-Hsuan Wu, Lin-Xiang Wang, Tzi Ling Chew, Tzu-Ang Chang, Shin En Lu, and Yueh-Shan Lee have been awarded “NTU Excellent Teaching Assistants” from the Center for Teaching and Learning Development.

王林祥、丘子玲、李岳珊同學獲教學發展中心頒發 110 學年度第 1 學期「國立臺灣大學卓越教學助理獎」。

Lin-Xiang Wang, Tzi Ling Chew, and Yueh-Shan Lee have been awarded “NTU Outstanding Teaching Assistants” from the Center for Teaching and Learning Development.